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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN    
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 18.11.2022,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.226/14.11.2022 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie. Presedinte de sedinta este ales 
doamnul Dragomir Gheorghe la propunerea domnului Oproiu Silviu,  pe o perioada de trei 
luni :  noiembrie, decembrie 2022 si ianuarie 2023 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
20.10.2022 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi. 
        Domnul Primar - vrea sa dea o veste cetatenilor comunei, au fost aprobate doua proiecte de 
anvergura si este vorba de , pe langa cei 3 km aprobati de asfaltare pe Anghel Salygni , au mai fost 
prinsi inca 5 km in lista de sinteza Companiei Nationale de drumuri ,a drumurilor afectate de 
calamitati din anul 2021 si, un alt proiect important aprobat, este vorba de sala de sport de la Curita. 
Si multumeste locuitorilor comunei Casin pentru increderea acordata, multumeste si consilierilor 
locali , multumeste aparatului de specialitate din cadrul primariei si tuturor angajatilor pentru munca 
depusa in general si la intocmirea acestor proiecte. 
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .  
1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. Initiator : primar. 
    Materiale : - referat aprobare primar 
             - raport specialitate secretar general 
             - raportul comisiei pentru administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistii 
publice, a drepturilor cetatenilor. 
2. Proiect de hotarare privind actualizarea inventarului bunurilor care apartin 
domeniului privat al comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 
Materiale: - referat aprobare primar 
         - raport specialitate secretar general; 
 - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
3. Proiect de hotarare privind insusirea si aprobarea documentatiei cadastrale de 
dezmembrare a unui imobil in suprafata de 5048 mp apartinand domeniului public al 
comunei Casin, judetul Bacau, inscris in Cartea Funciara a comunei Casin cu nr.62157.  
Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
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         - raport specialitate Magureanu Mihaela; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
4. Proiect de hotarare privind analiza stadiului de  inscriere a  datelor in 
registrul agricol  si a stabilirii masurilor pentru eficientizarea acestei 
activitati. Initiator : primar. 
Materiale: - referat aprobare primar 
         - raport specialitate secretar general; 
 - raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
5. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local. Initiator Primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
         - raport specialitate contabilitate; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie bugetara pe trimestrul III 
din anul 2022 al comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
         - raport specialitate contabilitate; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului si cuantumului burselor aferente 
anului scolar 2022-2023 pentru elevii din invatamantul preuniversitar din cadrul Scolii 
Gimnaziale “Invatator N.Paslaru”Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
                  - raport specialitate contabilitate; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
8. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului cultural-artistic “Datini si obiceiuri 
de iarna 2022”si alocarea din bugetul local a sumelor necesare desfasurarii programului. 
Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
         - raport specialitate contabilitate; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiei anuale la patrimoniul GAL Valea 
Trotusului Bacau. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
         - raport specialitate contabilitate; 
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-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
10. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului “Modernizare teren sport la 
scoala Inv.Nicolae Paslaru din comuna Casin, judetul Bacau”. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
         - raport specialitate Magureanu Mihaela; 
-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii 
şi comert; 
11. Raportul compartimentului de asistenta sociala privind asistentii personali. 
Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
 Doamna Bancila Ana-Mirela solicita sa plece pentru rezolvarea unor probleme urgente. Este de  
acord cu toate punctele de pe ordinea de zi. 
Doamna Nichifor Adina solicita sa plece, trebuie sa intre in videoconferinta, este de acord  
cu toate punctele de pe ordinea de zi cu exceptia proiectului de la punctul 5 (rectificare buget) 
care il voteaza asa cum voteaza grupul PNL. 
     Domnul Primar - intreaba care sunt motivele. 
     Doamna Nichifor - domnul Soroiu va argumenta. 
    Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectele inscrise pe ordinea de zi a sedintei   
iar comisiile de specialitate isi prezinta avizul. 
    Doamna Vrinceanu Cosmina Ionela - solicita sa plece , are copil mic si trebuie sa ia fetita . Este 
de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi cu exceptia punctului 5 unde este “impotriva”.  
     Se intra in dezbateri : 
     Dl.Soroiu - la punctul 2 de pe ordinea de zi, face o observatie - cand s-a facut in 2019 
inventarul,s-a omis instrumentarul medical de la dispensarul medical de la scoala Curita (ecograf, 
EKG, etc) . Roaga sa se completeze inventarul pentru urmatoarea sedinta de catre doamna contabila. 
Daca s-a omis in 2019, trebuie actualizat. 
     La punctul 3 - a inteles despre ce este vorba, de acord. 
     La punctul 4 - sta mai bine electronic si mai putin la partea scrisa, probabil ca doamna Comaneci 
isi va da interesul sa tina si ea pasul cu cei de la impozite si taxe si doamna de la registrul electronic. 
     La punctul 5 - roaga sa I se dea documentatia ca sa poata vorbi punctual. 
     La punctele 6, 7, 8, 9 - de acord. 
     La punctul 10 - este un proiect care este cofinantat de GAL Valea Trotusului prin AFIR, 
Cofinantarea este mai mica decat cota parte a consiliului local in jur la 5 miliarde lei vechi. Va aduc 
la cunostinta ca s-a lansat o masura la nivel national prin care astfel de terenuri pot fi modernizate 
prin fonduri europene nerambursabile aproape 100%. Cautati masura, aveti aparat de specialitate si ar 
fi bine sa o aplicati ca sa nu mai cheltuim cei 4 miliarde din bugetul local. Sunt de acord , este o 
investitie frumoasa de care vor beneficia elevii de la scoala cat si ceilalti tineri din localitate. 
     Punctul nr.5 rectificarea bugetului - o sa inceapa cu o rectificare : ori nu este bine informat, ori 
vreti sa ascundeti un adevar, ca sa nu zic ca mintiti. Suma de 170 mii lei a fost primita de la Guvernul 
Romaniei prin Prefectura Bacau de la fondul de rezerva a Guvernului si nicidecum de la Consiliul 
Judetean.Asta este prima rectificare, ori ati fost prost informat , ori vreti sa ascundeti adevarul. Asa 
ca, multumiti-I Guvernului Romaniei si Prefecturii Bacau. La cheltuieli : la servicii religioase se 
majoreaza cu suma de 125 mii lei pentru terminarea bisericii . Se bucura, este o investitie de suflet 
pentru el, pentru ca in 2016 el a avut initiativa sa preia construirea bisericii si a durat 4 ani pentru 
proiectare, avize, licitatii. In 2020 a inceput lucrarea acolo si s-a aprobat suma de 8 miliarde pentru 
construirea acestei biserici. Se bucura ca se termina, e o investitie care se termina si e de acord cu 
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suma alocata. La iluminatul public a inteles ca mai vreti sa luati ghirlande si plati de dat. La 
…salubritate noi aprobam dar banii astia trebuie recuperati.Practic, este pentru plata taxei de 
salubritate. Probabil nu se colecteaza, stie ca e greu de colectat, si nu sunt suficienti bani pentru a 
plati taxa catre cei de la Romprest. La drumuri : intr-adevar, din ce a vazut a ramas o suma de la 
AFIR necheltuita. Cand a semnat contractul cu AFIR in calitate de primar pentru drumurile care s-au 
terminat anul acesta, a cerut si avans. Acel avans a fost pentru executie lucrari. Avansul se ia la 
ultima tragere de plata si probabil ca nu s-a cheltuit intreaga suma care s-a dat si acesti bani trebuiesc 
dati inapoi. TVA-ul conform legii contabilitatii si a finantelor publice trebuie returant pentru ca nu se 
poate lua TVA la TVA. La Caminul Cultural- la “Bunuri si servicii”  se majoreaza cu 20 mii lei 
pentru achitare rata executare silita si titlul “constructii” se majoreaza cu suma de 15 mii lei 
.Dumneavoastra nu ati citit cum e aici si nu ati spus pentru rata de executare , filmare ceea ce zic eu a 
ramas.Singurul punct unde avem obiectiuni pentru ca nu mai sunt bani de dat pentru executare la 
Caminul cultural din Curita si va spun de ce, si v-am spus si in sedinta din martie , 28 martie 2022 
cand ati aprobat plata executarii. Intr-adevar, atunci a fost o suma data de instanta de judecata de 9 
miliarde si ceva , proce pe care eu, in calitate de primar l-am castigat pe fond la Onesti dar, intre 
timp, domnul primar cand a preluat mandatul a renuntat la serviciile avocatului care a castigat 
procesul pe fond la Onesti, a luat un alt avocat, culmea, acel avocat care mi-a pierdut procesul cand 
am platit executarea de 8 miliarde lei. Si acest proces s-a pierdut.Daca se folosea , am depus un alt 
proces in care am facut contestatie la executare si am depus la acest proces incheierea executorului 
prin care la prima rata, cand am platit executarea, a recunoscut ca a incasat debitul principal, atentie, 
sunt documente , iar constructorul in acel proces la Onesti a cerut indreptarea erorii materiale zicand 
ca executorul a gresit , fapt care instanta a respins indreptarea erorii materiale iar pe apel a pierdut ca 
nefondat. Deci, acel debit principal nu exista , astfel ca nu mai avem de ce plati acele penalitati de 
1%/zi . Au fost 2 contracte paguboase pentru comuna Casin incheiate chiar de primarul Curelea in 
2012 Cand legiuitorul spune ca se aplica penalitati de intarziere de 0,10% pe zi  tu nu ai cum sa 
semnezi un contract cu 1% penalitati pe zi. Iti tai singur craca de sub picioare. Mai mult de atat , din 
cele 2 contracte am reusit, atunci cand am fost primar , tocmai ma face domnul primar actual 
procesoman  si ca am pus oblonul la Curita. Nu, a pus-o el! Procesoman nu am fost pentru ca am 
castigat un proces, am anulat un contract de 6 miliarde in instanta, un contract care a fost incheiat 
fara aprobarea consiliului local si nebugetat atunci de catre domnul primar actual.Cam asa stau 
lucrurile, va spun ca nu mai avem bani de dat la executari, debitul principal nu mai exista, iar ceea ce 
s-a achitat in luna iulie, cei 936 mii este conform unei hotarari judecatoresti.Ca s-au aparat bine, ca 
nu s-au aparat , nu poate sa zica el asta, este o sentinta judecatoreasca definitiva si irevocabila, 
trebuia dusa la indeplinire.Dar acum, penalitati de dat la acel contract nu exista din punctul lui de 
vedere.Intr-o zi, toata tevatura asta cu Caminul de la Curita va iesi la iveala, o sa fie cercetata si penal 
din punctul lui de vedere, va veni si Curtea de Conturi la anul , o sa verifice cele spuse ce am spus eu 
acum, sunt documente si nu vorbeste minciuni cum au spus si spun altii, iar documentele atesta 
adevarul. Mai mult de atat, pentru contractele paguboase de anul 2012 cand era primar Curelea, am 
fost amemdati ANRMAP București cu 1 miliard 250 milioane lei, platind la momentul respectiv 600 
milioane lei in 48 de ore.Domnul Flintoaca știe prea bine situația pentru ca doamna Flintoaca, sotia 
dansului, fiind viceprimar m-a sustinut in demersurile mele de atunci pentru a scoate adevarul la 
iveala si a apara banul public al comunei Casin. Sunt de acord la rectificare buget cu celelalte puncte, 
dar nu sunt de acord cu banii pentru rata de executare si nu se poate aproba pe segmente si atunci voi 
fi impotriva aprobarii rectificarii bugetului local din cauza ratei pentru executare si care vor sa 
plateasca la SC Anelbac SRL , rata care, practic nu mai exista. 
      Domnul Primar - exact ce spuneam, noi trebuie sa mergem inainte, sa privim spre viitor.V-am 
facut procesoman si dumneavoastra va ganditi in continuare la anchete, la curtea de Conturi, la 
proces, ca vor fi controale, spune mult despre atitudinea dumneavoastra, despre faptul ca 8 ani v-ati 
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cramponat de acst Camin Cultural si executarile nu sunt facute de noi care suntem aici iar amenda 
aceea a castigat-o toata lumea in instanta, drept dovada ca nu au platit-o nici angatii din primarie , 
nici.., dar executarile au urmat si inca o data repet, de ce atrebuit sa ajungem la acele procese sa 
platim acele executari? Executarile sunt in mai multe transe, ultima transa este in semestrul IV al 
anului 2022 sau primul semestru al anului 2023.Deci, nu noi am facut executarile, nu noi am stabilit 
transle. Eu as fi vrut sa se incheie acest subiect , sa-I redam drumul la proiectare si sa dam Caminul 
cultural curitenilor. Cum si vestea buna a aparut ieri cu sala de sport in valoare totala de un milion 
sase sute de mii de euro ca daca ar fi aparut masuri pentru curtea scolii, am fi facut dar daca avem 
niste bani de la GAL si din bugetul local, putem demara. Nu mai putem astepta. Biserica din Curita , 
inca o data , a mai postat o autorizatie de constructie din 2012 (2011 intervine dl.Soroiu) . Da in 2011 
ca in 2012 s-a incheiat…o recunoasteti, da?  
      Dl.Soroiu - ati eliberat o autorizatie , de exemplu pentru un proiect de o casa, obtine avize 
necesare pentru emiterea autorizatiei de constructie, o depune apoi la dumneavoastra si 
dumneavoastra eliberati autorizatia. Persoana respectiva isi face casa cu banii lui nu cu banii 
primariei.Ati eliberat o autorizatie pentru preotul Lungu, Dumnezeu sa il odihneasca, care a facut un 
proiect sa construiasca o biserica pe acel loc, un proiect care trebuia sa fie finantat pana la sfarsit de 
Parohia Curita si nu de primaria Casin.Pai, despre ce vorbim ?  
     Dl.Primar - a spus un adevar ca in 2011 s-a demarat constructia acelei biserici. Sa ne aducem 
aminte si ca dl.Mihai Fudulache ne-a ajutat cu utilaje pentru saparea fundatiei la biserica si ca 
impreuna cu parintele Lungu, Dumnezeu sa il odihneasca, si parintele Ionut Caciula, am obtinut avize 
si ca am eliberat o autorizatie p[entru construirea bisericii Sf.Sofia , deci, in 2011 au fost demarate 
aceste proceduri de construire a bisericii. Referitor la , ca platim taxa pentru gunoiul menajer, venind 
si cetatenii comunei Casin care au inteles reciclarea, colectarea reciclabila in prima luna , ca am 
adunat in jur de 2 tine si ne punem speranta ca in 3 decembrie adunam mai mult de 2 tone si ca noi 
primaria impreuna cu cativa angajati am reusit sa ajungem , si daca ne scapa o locuinta sa fie 
intelegatori, ne dam interesul sa reciclam cat mai multe, cati mai multi saci si speram ca in 2023 
Romprest-ul ne va ajuta si ca vor colecta. Asa sunt discutiile ca doua sambete csa colecteze 
menajerul si doua sambete sa colecteze reciclabilul  sa-si faca ei treaba cap coada sa, pentru ca noi nu 
avem asa experienta , dansii sunt specialisti in asa ceva si incaseaza niste bani.Repeta, cu biserica a 
spus ce a avut de spus, Caminul Cultural ati avut atata timp acum trebuie sa dezmortim si mai avem 
de platit transe conform executorului judecatoresc . A cui e vina daca tot, inseamna ca va macina 
ceva si va simtiti cu musca pe caciula. Dar el n-a mai starnit acest subiect si, ii pare rau ca nu e de 
acord cu rectificarea bugetara ca acolo sunt sume importante necesare comunitatii care au nevoie atat 
pentru iluminatul stradal, atat pentru datini si obiceiuri, atat pentru proiectele si avizele . In 
rectificarea bugetara sunt si avizele care trebuiesc luate pentru sala de sport, pentru drumuri, de asta 
am prins niste banuti. Dumneavoastra trebuie sa fiti  la unison cu comunitatea, sa fiti de acord cu 
rectificarile bugetare . Faceti un defavor comunitatii punand frana ca nu sunteti de acord cu 
rectificarea bugetului.Sunt niste sume obligatorii necesare in 30 de zile, suntem obligati intr-un fel sa 
obtinem avize cu niste costuri. De asta am supus aprobarii consiliului local dar, daca nu sunteti de 
acord si aveti dubii despre ce au spus proiectantii pentru amenajarea terenului in curtea scolii, nu 
votati. Lasati sa voteze cine are drag pentru comuna si vrea binele comunitatii Casin. Multumesc 
pentru atentie ! 
       Dl.Soroiu - dati-mi voie, o completare : singurul impediment pentru a vota bugetul este rata la 
executare care nu exista la Caminul Curita, atat, in rest a spus ca e de acord.Sunteti de acord sa dati 
jos punctu;l asta din rectificare ?  
       Dl. Primar - cum sa dam jos daca avem executari conform executorului judecatoresc ? 
       Dl.Soroiu -  In data de 22.03….este intrerupt. 
       Dl.Dragomir - mentioneaza ca sedinta se incheie  
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       Dl.Soroiu - domnule presedinte, e cel mai important. (I se da acceptul sa continuie.) In data de 
22.03.2022 , domnul primar semneaza un proces verbal de constatare angajament cu creditorul si 
executorul impreuna cu doamna Cojocaru si cu doamna jurist Radu Maria-Daniela fara sa aiba 
imputernicirea consiliului local.Consiliul local administreaza banul public.Nu semnezi un angajament 
si apoi vii si il bagi in fata consilierilor locali sa dea bani.Si, mai are o intrebare si cu asta incheie, o 
sa zica altii, adevarul o sa iasa la iveala, el nu are nicio retinere, faceti plangere penala, chiar puteti 
sa-mi faceti si mie, el a luptat sa apere banul public. O intrebare : preotul paroh Ciprian Bohalteanu 
de la biserica Adormirea Maicii domnului v-a solicitat ca in cladirea unde a fost fosta baie comunala 
sa faca un asezamant social filantropic. Si dumneavoastra I-ati dat raspuns impreuna cu doamna 
jurista.Eu va zic, cand mai aveti solicitari de genul acesta , sa va consultati cu doamna secretar care 
cunoaste mai bine legea decat doamna jurist fiindca doamna jurist va duce în eroare , nu radeti 
domunule primar, va face numai rau. Conform codului administrativ , domeniul public si privat al 
comunei este administrat de consiliul local , nu de primar.Acea solicitare trebuia adusa in consiliul 
local si intrebati consilierii locali daca sunt de acord sau nu sunt de acord. Nu primarul spune ca nu 
este de acord. Primarul trebuia sa vina in fata consiliului local si sa zica solicitarea parintelui si 
consilierii sa voteze in cauza.Aici ati facut un abuz, ati facut un abuz in functie cand cineva face o 
solicitare si dumneavoastra sariti peste consiliul local. Sunteti executivul si nu deliberativul. Inca o 
data , repet, conform codului administrativ, consiliul local este cel care administreaza bunurile 
publice si private ale comunei Casin, nu primarul. 
      Dl.primar - sa va dau raspuns. Tot spuneti de abuzuri, folositi asa cuvinte grele, ati sesizat atatea 
institutii, ati facut atatea reclamatii, ati avut atatea procese atat cu mine cat si cu angajatii primariei si 
cu alte institutii,ati castigat vreunul? Nu ! 
      Dl.Soroiu - am castigat.  
      Mai multe voci discuta. 
      Dl. Primar - sa dea raspuns si despre solicitarea parintelui Ciprian Bohalteanu: erati primar cand 
parintele Ciprian Bohalteanu era preot la Casin, asta e una. A doua, in programul meu electoral nu 
am prins casa praznicala, am aflat dupa 2 ani de mandat ca se doreste casa prasnicala. Nu sunt 
negativist la aceasta casa praznicala dar cand spunem cate ceva, trebuie sa ne gandim si unde 
amplasam si daca avem loc si daca avem posibilitati financiare sa gasim teren, sa amenajam. O sa 
mearga sa le vorbeasca consilierilor parohiali, am vorbit si cu parintele Ciprian Bohalteanu , cand 
vom avea bani, intr-un exercitiu financiar ,  pe 4 ani a prevazut un buget si trebuie sa duca la 
indeplinire ce si-a propus, ce a discutat cu cetatenii in campania electorala.Cand va fi momentul 
pentru casa prasnicala, o sa ne dam tot interesul sa , nu, daca fiecare tot cere cate ceva si nu spunem 
temeiul legal si sursa de finantare , nu ne putem hazarda in niste promisiuni, dar o sa merg si o sa le 
explic cetatenilor. 
      Dl.Soroiu - e vorba de un asezamant social filantropic nu de casa prasnicala. 
      Dl.primar - e o cheltuiala 
      Dl. Presedinte - gata ! Supunem la vot. 
      Dl.Bordeianu - apropo de casa prasnicala, daca o sa se aprobe si o sa se faca asa ceva, va rog sa 
fie deschis la populatie, nimeni sa nu puna stapanire pe casa prasnicala. Sa nu puna nimeni stapanire 
pe casa prasnicala , va rog frumos ! Pentru cetateni sa fie, sa fie a nimanui! 
Se supun la vot proiectele de pe ordinea de zi si  se aproba cu 13 voturi “pentru”din 13 
 consilieri prezenti, punctele 1,2,3,4,6,7,8,9,10. Punctul 5 se aproba cu 7 voturi “pentru”, 6 
voturi “impotriva”, si 0 “abtineri”.  
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
           Presedinte de sedinta,                                                              Secretar General,    
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           Dragomir Gheorghe                                                            Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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	Incheiat astazi 18.11.2022,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.226/14.11.2022 data de Primarul comunei Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut ...
	Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.
	Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei.
	La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie. Presedinte de sedinta este ales doamnul Dragomir Gheorghe la propunerea domnului Oproiu Silviu,  pe o perioada de trei luni :  noiembrie, decembrie 2022 si ianuarie 2023 .
	Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 20.10.2022 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi.
	Domnul Primar - vrea sa dea o veste cetatenilor comunei, au fost aprobate doua proiecte de anvergura si este vorba de , pe langa cei 3 km aprobati de asfaltare pe Anghel Salygni , au mai fost prinsi inca 5 km in lista de sinteza Companiei Nati...
	I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .
	1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general
	- raportul comisiei pentru administratie publica, juridica, apararea ordinii si linistii publice, a drepturilor cetatenilor.
	2. Proiect de hotarare privind actualizarea inventarului bunurilor care apartin domeniului privat al comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale: - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	- raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	3. Proiect de hotarare privind insusirea si aprobarea documentatiei cadastrale de dezmembrare a unui imobil in suprafata de 5048 mp apartinand domeniului public al comunei Casin, judetul Bacau, inscris in Cartea Funciara a comunei Casin cu nr.62157.  ...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate Magureanu Mihaela;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	4. Proiect de hotarare privind analiza stadiului de  inscriere a  datelor in registrul agricol  si a stabilirii masurilor pentru eficientizarea acestei activitati. Initiator : primar.
	Materiale: - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	- raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	5. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local. Initiator Primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabilitate;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie bugetara pe trimestrul III din anul 2022 al comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabilitate;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	7. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului si cuantumului burselor aferente anului scolar 2022-2023 pentru elevii din invatamantul preuniversitar din cadrul Scolii Gimnaziale “Invatator N.Paslaru”Casin, judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabilitate;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	8. Proiect de hotarare privind aprobarea Programului cultural-artistic “Datini si obiceiuri de iarna 2022”si alocarea din bugetul local a sumelor necesare desfasurarii programului. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabilitate;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	9. Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiei anuale la patrimoniul GAL Valea Trotusului Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabilitate;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	10. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului “Modernizare teren sport la scoala Inv.Nicolae Paslaru din comuna Casin, judetul Bacau”. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate Magureanu Mihaela;
	-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi comert;
	11. Raportul compartimentului de asistenta sociala privind asistentii personali.
	Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate.
	Doamna Bancila Ana-Mirela solicita sa plece pentru rezolvarea unor probleme urgente. Este de
	acord cu toate punctele de pe ordinea de zi.
	Doamna Nichifor Adina solicita sa plece, trebuie sa intre in videoconferinta, este de acord
	cu toate punctele de pe ordinea de zi cu exceptia proiectului de la punctul 5 (rectificare buget) care il voteaza asa cum voteaza grupul PNL.
	Domnul Primar - intreaba care sunt motivele.
	Doamna Nichifor - domnul Soroiu va argumenta.
	Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectele inscrise pe ordinea de zi a sedintei   iar comisiile de specialitate isi prezinta avizul.
	Doamna Vrinceanu Cosmina Ionela - solicita sa plece , are copil mic si trebuie sa ia fetita . Este de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi cu exceptia punctului 5 unde este “impotriva”.
	Se intra in dezbateri :
	Dl.Soroiu - la punctul 2 de pe ordinea de zi, face o observatie - cand s-a facut in 2019 inventarul,s-a omis instrumentarul medical de la dispensarul medical de la scoala Curita (ecograf, EKG, etc) . Roaga sa se completeze inventarul pentru urmat...
	La punctul 3 - a inteles despre ce este vorba, de acord.
	La punctul 4 - sta mai bine electronic si mai putin la partea scrisa, probabil ca doamna Comaneci isi va da interesul sa tina si ea pasul cu cei de la impozite si taxe si doamna de la registrul electronic.
	La punctul 5 - roaga sa I se dea documentatia ca sa poata vorbi punctual.
	La punctele 6, 7, 8, 9 - de acord.
	La punctul 10 - este un proiect care este cofinantat de GAL Valea Trotusului prin AFIR, Cofinantarea este mai mica decat cota parte a consiliului local in jur la 5 miliarde lei vechi. Va aduc la cunostinta ca s-a lansat o masura la nivel national...
	Punctul nr.5 rectificarea bugetului - o sa inceapa cu o rectificare : ori nu este bine informat, ori vreti sa ascundeti un adevar, ca sa nu zic ca mintiti. Suma de 170 mii lei a fost primita de la Guvernul Romaniei prin Prefectura Bacau de la fon...
	Domnul Primar - exact ce spuneam, noi trebuie sa mergem inainte, sa privim spre viitor.V-am facut procesoman si dumneavoastra va ganditi in continuare la anchete, la curtea de Conturi, la proces, ca vor fi controale, spune mult despre atitudinea...
	Dl.Soroiu - ati eliberat o autorizatie , de exemplu pentru un proiect de o casa, obtine avize necesare pentru emiterea autorizatiei de constructie, o depune apoi la dumneavoastra si dumneavoastra eliberati autorizatia. Persoana respectiva isi fa...
	Dl.Primar - a spus un adevar ca in 2011 s-a demarat constructia acelei biserici. Sa ne aducem aminte si ca dl.Mihai Fudulache ne-a ajutat cu utilaje pentru saparea fundatiei la biserica si ca impreuna cu parintele Lungu, Dumnezeu sa il odihneasca...
	Dl.Soroiu - dati-mi voie, o completare : singurul impediment pentru a vota bugetul este rata la executare care nu exista la Caminul Curita, atat, in rest a spus ca e de acord.Sunteti de acord sa dati jos punctu;l asta din rectificare ?
	Dl. Primar - cum sa dam jos daca avem executari conform executorului judecatoresc ?
	Dl.Soroiu -  In data de 22.03….este intrerupt.
	Dl.Dragomir - mentioneaza ca sedinta se incheie
	Dl.Soroiu - domnule presedinte, e cel mai important. (I se da acceptul sa continuie.) In data de 22.03.2022 , domnul primar semneaza un proces verbal de constatare angajament cu creditorul si executorul impreuna cu doamna Cojocaru si cu doamna ...
	Dl.primar - sa va dau raspuns. Tot spuneti de abuzuri, folositi asa cuvinte grele, ati sesizat atatea institutii, ati facut atatea reclamatii, ati avut atatea procese atat cu mine cat si cu angajatii primariei si cu alte institutii,ati castigat ...
	Dl.Soroiu - am castigat.
	Mai multe voci discuta.
	Dl. Primar - sa dea raspuns si despre solicitarea parintelui Ciprian Bohalteanu: erati primar cand parintele Ciprian Bohalteanu era preot la Casin, asta e una. A doua, in programul meu electoral nu am prins casa praznicala, am aflat dupa 2 ani d...
	Dl.Soroiu - e vorba de un asezamant social filantropic nu de casa prasnicala.
	Dl.primar - e o cheltuiala
	Dl. Presedinte - gata ! Supunem la vot.
	Dl.Bordeianu - apropo de casa prasnicala, daca o sa se aprobe si o sa se faca asa ceva, va rog sa fie deschis la populatie, nimeni sa nu puna stapanire pe casa prasnicala. Sa nu puna nimeni stapanire pe casa prasnicala , va rog frumos ! Pentru c...
	Se supun la vot proiectele de pe ordinea de zi si  se aproba cu 13 voturi “pentru”din 13
	consilieri prezenti, punctele 1,2,3,4,6,7,8,9,10. Punctul 5 se aproba cu 7 voturi “pentru”, 6 voturi “impotriva”, si 0 “abtineri”.
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